

基督教角聲佈道團 Chinese Christian Herald Crusades

2026 年步行及嘉年華籌款 2026 Walkathon & Carnival Fundraising Campaign Sponsorship

各位朋友：

自 1982 年以來，「基督教角聲佈道團」深耕社區，與不同團體及專業機構一起致力於不同群體的關懷服務，提供身心靈的全人關懷；項目包括為特殊需要的家庭提供支援、醫療轉介、新移民服務等；透過這些服務，讓許多人在人生低谷中感受到社會的溫暖與盼望。

在今年六月，「角聲」將繼續舉辦年度步行籌款活動「愛心同行——攜手讓愛不孤單」。這項活動不僅是為慈惠事工籌募資源，更是凝聚社區力量的象徵。當社區不同界別的人士共同參與時，所展現的不只是善心，更是一種共同承擔社會責任的精神。

在此，我們誠摯地邀請 貴公司 / 機構成為本次活動的贊助夥伴，您的支持將直接幫助「角聲」持續推動各項服務，使更多有需要的人得到及時的援助與陪伴；也同時印證了今次步行籌款的主題：「愛心同行，攜手讓愛不孤單」。如蒙支持，敬請與我們聯絡。以下是支持方式：

1. 請選擇第二頁的贊助項目。

2. 捐款支持，同時推動 貴公司 / 機構員工組團參加本籌款活動，作為 貴公司 / 機構全體員工的社會關懷行動；把 貴公司 / 機構及員工們的捐款用以支持「角聲關懷社區」事工。為表揚您們的愛心支持，本團將頒發感謝狀給捐款成績最好的機構，以表感謝之意。

貴公司 / 機構也可同時參加第一項廣告贊助及第二項捐款支持。請瀏覽 www.ny.cchc.org/walk 報名參加。謝謝！敬祝

安康！

基督教角聲佈道團步行籌款委員會

Dear Supporters,

Since 1982, Chinese Christian Herald Crusades (CCHC) has faithfully served the community, working alongside community partners and professional organizations to care for people from all walks of life. Through a holistic approach that addresses physical, emotional, and spiritual needs, we provide a wide range of services, including support for families with special needs, medical referral assistance, and services for new immigrants. Through these programs, many individuals and families experiencing difficult seasons of life have found encouragement, practical help, and renewed hope within the community.

This June, CCHC will once again host our annual Walkathon, "Walking Together in Love - No one Should Walk Alone." This meaningful event not only raises vital funds to support our ministries, but also brings the community together around a shared mission of compassion and care. When people from different sectors of the community come together, it reflects not only generosity, but also a collective commitment to serving those in need.

We warmly invite your company or organization to partner with us as a sponsor for this year's event. Your support will directly enable CCHC to continue providing essential services to individuals and families in need, ensuring that they receive timely assistance, care, and companionship. At the same time, your partnership will help bring to life the spirit of this year's theme: "Walking Together in Love - No one Should Walk Alone." We would be honored to have your support. Please feel free to contact us for more information about sponsorship opportunities. Here is how you can support us:

1. Please support us by choosing a sponsor package from page 2.

2. Donate money to support, and at the same time, promote your employees to organize a group to participate in this fundraising activity, as a social action to care for all employees of your company/ organization. We will use your company/ organization and employees' donations to support CCHC's community caring ministries. In order to make the action more exciting, CCHC will issue a certificate of appreciation to the company/ organization with the best donation performance to express our gratitude.

Your company/ organization can participate in both the first advertising sponsorship and the second donation support at the same time. Please visit www.ny.cchc.org/walk to sign up. Thank you!

With sincere appreciation and best wishes,

CCHC Walkathon Committee

贊助項目 Sponsor Package

下列為捐款金額及答謝項目，敬請支持：

■ 鑽石贊助—\$5,500

- 2026年8月《號角月報》1/4頁彩色廣告(5.2"W X 10"H)
- 可在6月27日嘉年華會擺設一個近行人道的大攤位
- 感謝狀

■ 白金贊助—\$3,500

- 2026年8月《號角月報》1/4頁彩色廣告(5.2"W X 10"H)
- 可在6月27日嘉年華會擺設一個中攤位
- 感謝狀

■ 金贊助—\$1,500

- 2026年8月《號角月報》1/8頁彩色廣告(5.2"W X 5"H)
- 感謝狀

*《號角月報》美東版每月發行一萬五千份

We earnestly ask for your support and sponsorship for these events. The details are as follow:

■ **Diamond Sponsor - \$5,500**

- Publish your quarter-page color ad in August 2026 NY Herald Monthly (5.2"W X 10"H)
- A big booth near the sidewalk, in front of CCHC
- Certificate of Appreciation

■ **Platinum Sponsor - \$3,500**

- Publish your quarter-page color ad in August 2026 NY Herald Monthly (5.2"W X 10"H)
- A booth inside CCHC
- Certificate of Appreciation

■ **Gold Sponsor - \$1,500**

- Publish your 1/8-page color ad in August 2026 NY Herald Monthly (5.2"W X 5"H)
- Certificate of Appreciation

* The circulation of Herald Monthly New York edition is 15,000 copies

《角聲步行及嘉年華籌款》贊助廣告

Sponsorship for "Walkathon & Carnival" Advertisement

■ 截登廣告日期：2026年6月1日；登廣告時，請同時繳付贊助費用
支票抬頭請寫：“C C H C”（註明：《角聲步行籌款》贊助）

Deadline for submitting the advertisement: June 1st, 2026

Please make checks payable to CCHC, and write "Walkathon" on the remarks.

寄往「角聲」Please mail to：CCHC, 156-03 Horace Harding Expwy, Flushing, NY 11367

■ 請盡快把這廣告及贊助表填寫好電郵回：yeungc@cchc.org 以便早日設計製作。

Please email this Sponsor Pledge Form to yeungc@cchc.org at your earliest convenience.

■ 懇請您鼎力贊助，詳情，請聯絡楊姊妹 (Christine Yeung)，電話：(718) 799-8258、電郵：yeungc@cchc.org。

Please contact Christine Yeung at yeungc@cchc.org or (718) 799-8258 for more details.

贊助費用可作扣稅用途 Sponsor advertisements are tax deductible。

日期：_____

Date

(請用正楷填寫 Please Print)

贊助人／商戶／教會／機構名稱：_____

Name of Individual/Business/Church/Organization

地址：_____

Address

電話：_____ 傳真：_____

Phone

Fax

電郵：_____

Email

贊助項目： 鑽石 白金 金

Sponsor Package

Diamond

Platinum

Gold

繳付全部贊助費用負責人簽名：_____

The Undersigned Personally Guarantees the Payment of This Contract

姓名及職銜：_____

Print Name & Title

若客戶自行設計廣告，請提供 PDF 美術設計檔案。我們也接受 PhotoShop PSD File 或 Illustrator File。請用 300 dpi 像素以上圖片。所有字體必須建立外框。

If image files are provided, please send us the original image files, i.e.: PDF, TIFF. DO NOT import them into a WORD or PowerPoint file to send to us. PDF files are preferable, if it is for Advertisement purposes (Use of JPG files will cause the image to lose details, and we will not be responsible for the quality of the image).

Please do not send GIF (web image) files.

All images should be set at a minimum of 300 dpi, and should be set at the original size of the image. All fonts should be outlined.